
Årsmøte Fjelltjern hyttelag 2021 

Lørdag 19.10.21 

1. Simen Wiig valgt til referent 

2. 16 medlemmer til stede. Dette representerte ca. 10 hytter. 

3. Innkallingen er godkjent 

4. Styreleder tar gjenvalg og Truls Thoresen fortsetter som styremedlem. Lena Elin Lorentzen 

valgt inn som andre styremedlem. 

5. Årsmeldingen for 2019 og 2020 ble gjennomgått. 

6. Gjennomgang av regnskapet 2020-2021.  

Regnskapet viser et lite overskudd på litt over 70.000,- Det foreslås å budsjettere med et 

underskudd på 20.000,- for neste periode. Forslaget  ble godkjent. Manglende betaling fra 

medlemmer medførte en del merarbeid for styre. Noe av forklaringen på problemet er 

manglende informasjon til nye eiere ved salg av hytter.  

7. 3-årsplan for vedlikehold av vei 2021-2023. 

1. Utbedre brattbakken før bommen. 

2. Utbedre Damtjernveien over myra 

3. Utbedre brattbakken i Damtjernveien tilsvarende Runes grøfting og grusing i 

Fjelltjernveien. 

4. Utbedre avkjøringen fra kommunal vei. Bør prioriteres da denne er i dårlig stand. 

5. Legge nytt rør der Damtjernet renner ut under veien. 

6. Påfyll av veisand ca 350m over 3 år etter Runes vurdering og anbefaling. 

8. Oppdatering av hjemmeside 

Det er et ønske fra styret å opprette oversikt over alle hytteeiere med kontaktinformasjon. 

Dette bør medføre pålogging til hjemmesiden. Det påpekes videre at lenken til vedtektene 

ikke virker. 

9. Innkjøp av nøkkelkasse 

Det er foreslått å sette en nøkkelkasse ved bommen for å sikre at nødetatene kommer frem 

om nødvendig. Forslaget er godkjent. Det informeres i denne sammenheng om at Maxbo har 

nøkkel til bommen til bruk ved levering av materialer. 

10. Strøing av vei – utplassering av strøkasser. Enighet om å utplassere kasser ved bommen, en i 

bunnen av brattbakken innerst i Fjelltjernveien, en i bunnen av brattbakken i Damtjernveien 

samt en på Svigersønnplassen. Kostnad til bygging av kasser godkjennes. 

11. Orientering fra Strømkomiteen 

De har hentet inn tilbud på gravearbeid. Komplett orientering gis på neste årsmøte. 

12. Eventuelt 

A. oppfordrer til å støtte lokalt næringsliv ved å handle lokalt og delta på arrangementer i 

nærmiljøet. 

B. Det foreslås å gjennomføre neste årsmøte i påsken som det også har vært tradisjon for. Neste 

møte blir derfor skjærtorsdag 14.04.22. 

C. Dugnad gjennomføres 18.06.22. 

Det oppfordres til at det betales inn en passende sum dersom deltagelse på dugnad ikke er 

mulig. Dersom det ikke oppnås tilstrekkelig deltagelse vil dette medføre behov for å øke 

årsavgiften for å sikre nødvendig vedlikehold. 



D. Det er en felles erfaring at feiing ikke gjennomføres. Styreleder kontakter 

kommunen/brannvesenet for å forsøke å samordne feiing for hyttefeltet. 

E. Styreleder kontakter løypekjører for å avklare om utbedring i terrenget bør gjennomføres på neste 

dugnad. 

09.10.21 Simen Wiig 

Godkjent referat 

Vegard 

 

 

 

 

 

 

 


